
A versenyhelyszín egyik legnagyobb 
előnye a 120 × 80 méteres verseny-

pálya és az ezt kiszolgáló melegítőpálya, 
amelyek teljesen más dimenzióba helyezik 
a díjugratást. Az élsport ide való. A terület 
nagysága szabadságot ad a pályaépítő 
számára, a ló energiája nem a szűk fordu-
latokra, a feladatok erőből való megoldá-
sára összpontosul. Megkímélt állapotban 
tudják teljesíteni a következő napok, hetek 
feladatait, ami fontos szempont a nemzet-
közi mezőny számára. A versenyre húsz 
nemzet nevezett, ami nagyon jó hatással 
volt a kisebb számok mezőnyére is, hiszen 
a lovasok a gyermek és amatőr kategóriá-
kat is népesítették, ami lehetőséget adott a 
magyaroknak, hogy valóban nemzetközi 
mezőnyben mérhessék fel tudásukat. A 
helyszín másik sajátossága a lámpafényes 
versenyszám, ami az elmúlt években trend-
dé vált a világ különböző pontjain, több 
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az élsport ide való
Szilvásvárad első alkalommal ren-
dezett nemzetközi díjugrató ver-
senyt. A versenyhelyszín elsősor-
ban a fogathajtó szakágat hivatott 
kiszolgálni, az elmúlt időszakban 
azonban megújult infrastruktúrájá-
val bizonyította, hogy a három olim-
piai szakág versenyei számára is 
képes tökéletes otthont adni. nagy 
kihívást jelentett a háromcsillagos 
verseny előkészítése, de óriási se-
gítséget adott a többi szakágban 
tevékenykedő rendezőség tapasz-
talata a sikeres lebonyolításhoz. Ez 
a komplex szervezés hatékonnyá 
és eredményessé tette a csapatot.

SzIlváSvárad MaSterS díjugratóverSeny
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rangos helyszínen találkozhatunk vele, így 
kiemelten fontos a lovasok számára, hogy 
a megváltozott körülmények között is tud-
janak gyakorolni. A természetes akadá-
lyok háttérbe szorulásával egyidejűleg 
szükség van a modern sport változatossá-
gának, sokszínűségének megőrzésére, 

melynek ez tökéletes eszköze. Valamennyi 
nemzetközi versenyen való részvétel után 
én is azt mondhatom, hogy az egyik leg-
jobb verseny volt, amin valaha volt lehető-
ségem dolgozni. remek hangulatú hétvé-
ge volt, egy nagyon jól működő csapat-
ban. bízom benne, hogy Szilvásvárad 

még sok hasonló versenynek adhat otthont 
a jövőben, hogy tanulva a tapasztaltak-
ból, egy olyan helyszínt teremthessünk, 
ami teljességgel megállja a helyét a nem-
zetközi díjugratósportban.

Dénes Judit

MeSSzIre jutOtt a híre
Mosolyogva sétáltam a somorjai versenyen az istállókban, amikor fültanúja vol-
tam, miként beszélnek a lovasok a határainkon túl is a szilvásváradi verseny sike-
réről. ,,...Ezt meg sem osztom a többi cseh lovassal, csak én akarok erre a csodás 
helyszínre járni...”, ,,…jövőre mindenképp fontos állomása lesz a versenynaptá-
ramnak…” Megragadva az alkalmat, a már sokak által ismert szlovák bronislav 

chudybával beszélgettem a versenyen 
szerzett tapasztalatairól.
Hogyan került a szilvásváradi 
helyszín a versenynaptáradba?
Soha nem voltam itt korábban, de meg-
győző véleményeket hallottam róla, gyö-
nyörű pálya, csodás környezetben. A 
terveimbe tökéletesen passzolt, mert ezt 
követően a budapesti versenyt terveztük 
célba venni a csapattal, gondoltuk, hogy 
ez remek felkészülési lehetőség.
Mit gondolsz a pályák nehézsé-
géről, a talaj minőségéről?
Azt kell mondanom, hogy csak pozitívu-
mokat tudok felsorolni. A helyszín infra-
struktúrája, felépítése tökéletes, érezhe-
tő rajta az átgondolt tervezés és kivitele-
zés. A melegítő talaja olykor lazább 
összetételű volt, az első nap bemutatott 
esésem után viszont úgy éreztem, hogy 
a pálya talaja keményebb, mint szeret-
tem volna… Ez természetesen nem fo-

galmazható meg kritikaként, a lovak remekül ugrottak, a pályák felépítése nagy-
szerű volt a lovasok és lovak számára egyaránt. 
Mit tartasz a helyszín legnagyobb előnyének? 
Szerintem minden adott ahhoz, hogy magasabb szintű versenyeket rendezzenek itt, 
szponzorok bevonásával nagyszerű ötcsillagos helyszínné válhat a jövőben.
Mi volt a benyomásod a szervezői csapatról, milyen volt a légkör a 
verseny ideje alatt?
Mindenki nagyon barátságos volt, és igyekeztek a felmerülő problémákra azonnal 
megoldást találni. Azt gondolom, ez a legfontosabb, hiszen valamennyi versenyen 
elkerülhetetlen, hogy nehézségek álljanak utunkba, ilyenkor sokat tesz hozzá az 
egész versenyről alkotott végső véleményhez, hogy a szervezők mennyire gyorsan 
és zökkenőmentesen tudnak ezekre reagálni. összességében tényleg azt mondha-
tom, hogy egy nagyon jó csapat állt össze. Az egész hétvége fénypontját a villany-
fényes versenyszám adta a szuper közönséggel.

■ 1. urh bauman és larisal, a Szilvásvárad 
Masters nagydíjának győztese ❙ 2. czékus 
zoltán és carundy második lett a vasárnapi 
145 cm-es Silver tourban ❙ 3. Krucsó Sza-
bolcs és chippendale, a vasárnapi Silver tour 
győztese ❙ 4. Kalán Eszter és Gareza, a leg-
jobb magyar páros a nagydíjban az összeve-
tésben is hibátlan lovaglással hatodik lett, alig 
két másodperccel lemaradva a dobogóról

■ bronislav chudyba és lamborghini 
a nagydíjban
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